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Bestuurlijke zaken 
 
We hebben een bewogen jaar achter de rug vanwege de corona crisis. 
Tijdens de algemene leden vergadering op 16 september waren er 110 
leden aanwezig. Met betrekking tot de yoga kunnen wij u mededelen 
dat wij op dit moment 3 groepen hebben. Wegens ziekte van de 
instructrice ligt op dit moment 1 groep stil tot nader order. Deze sport 
wordt gehouden in het Klavier.  
Wij hebben in 2021,  9  bestuursvergaderingen gehouden met het 
Algemeen Bestuur (AB) en hebben daarnaast deelgenomen aan 2 
kringvergaderingen  en 1 bonden overleg. Bij het 7 bonden overleg is 
dit jaar ook de seniorenvereniging loon op Zand weer aangesloten. Er is 
dit jaar 1 bijeenkomst geweest van KBO Brabant. 
De onderwerpen die in onze vergaderingen aan bod zijn gekomen zijn 
o.a.: Wijziging adviesraad WMO in Sociaal Domein. Dit is een 
zelfstandige, onafhankelijke stichting geworden. 
 
Ledenbestand en informatievoorziening. 
 
Begin 2021 hadden we 1090 leden. Eind december waren dat er 1098. 
Helaas zijn ons dit jaar 27 leden ontvallen door overlijden. Verder is het 
ledenaantal geslonken met 30 door verhuizing of opzegging. Gelukkig 
hebben zich ook 65 nieuwe leden aangemeld. 
Naast de publicaties in het huis aan huisblad hebben we 11 keer de 
ONS ( contactblad van KBO Brabant ) en 6 keer ons eigen Nieuwsblad 
verspreid.  
 
Belangenbehartiging. 
De belangstelling voor het onderwerp belangenbehartiging groeit nog 
steeds. In ons organisatieschema heeft “het sociaal domein “ een vaste 
plek gekregen. We gaan nog verder aan de slag om dit beleidsterrein 



goed in onze organisatie op te nemen en de taken goed te verdelen. Er 
heeft een reorganisatie plaats gevonden binnen de gemeente. De 
adviesraad WMO is omgedoopt tot Stichting Sociaal Domein. Voor 
specifieke projecten is voorlopig Cees Sprangers als verantwoordelijke 
benoemd en hij onderhoudt vanuit zijn rol binnen het bestuur contact 
met o.a. werkgroepen. Er is ondertussen al met succes contact geweest 
i.vm. de achterstanden die ontstaan waren bij de behandeling van de 
WMO aanvragen. Voor de functie als coördinator voor onze vrijwillige 
ouderen adviseurs  is nog steeds een vacature in het bestuur. 
De belangstelling voor het invullen van belastingformulieren groeit nog 
steeds. In 2021 hebben we opnieuw leden en ook niet leden kunnen 
assisteren bij hun belastingaangifte waarbij voor veel deelnemers een 
mooi bedrag is teruggevorderd. 
Thema’s als “langer thuis wonen” en  dementie zijn op dit moment nog 
steeds actueel. 
 
Activiteiten. 
De activiteiten commissie heeft ondanks de corona nog een aantal 
activiteiten kunnen organiseren.  Er zijn een aantal uitstapjes 
georganiseerd zoals, Busreis naar Altena, Brommers en je Hobby en 
uiteraard de kerstviering die door 103 leden is bezocht. Vooral het uit 
eten wat regelmatig georganiseerd wordt is erg populair onder onze 
leden. 
Gelukkig konden vanwege het opheffen van de coronamaatregelen de 
sportclubs hun activiteiten weer opnemen. 
Zo wordt er onder andere weer gewandeld, gebadmintond en gefietst. 
Daarnaast zijn we in 2021 gestart met een zwemgroep. Deze groep 
gaat in de wintermaanden wekelijks met een bus naar Tilburg om te 
gaan zwemmen. Er zijn nog enkele plaatsen vrij. 
 
 
Vanwege corona is 2021 een rustig jaar geweest. Gelukkig kunnen we 
in 2022 weer volop activiteiten voor u ontwikkelen. 
 
Namens het bestuur: Yvonne van der Aa ( secretaris )  
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Afd. Kaatsheuvel  
Secretariaat: 

Berndijksestraat 48  
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T. 0614778779   
                                                
 
Notulen van de jaarvergadering KBO-afdeling Kaatsheuvel gehouden op 20 juni 2022. 
 

Agenda: 
 
1. Opening door de voorzitter. 
 De voorzitter opent de vergadering en heet de leden van harte welkom. 
 Hij staat stil bij het overlijden van onze oud-penningmeester Herman Lommen.  
 Het was bekend dat de gezondheid terugliep en toch heeft het overlijden ons verrast. 
 De voorzitter zal een stukje in ons Nieuwsblad plaatsen. 
 
 
2. Huldiging van onze jubilarissen 

17300312 M. Peters-Spee is aanwezig en krijgt haar oorkonde en bloemen overhandigd. 
De volgende leden zijn eveneens 25 jaar lid. Zij zijn niet aanwezig en zullen hun oorkonde en 
bloemen thuis ontvangen. 
17300135 J. Fijnaut-van den Bemt.  
17300139 F.M. Frijters-Metsers  
17300174 D. van Heesch  
17300257 C. van de Leur  
17300370 C. van Spaendonk-Voogd  
17300403 J. Verschuren-van Loon 
 

Afscheid van Henk Vennix organisator fietstochten dinsdagmiddag. Ook oud-voorzitter van de 
activiteitencommissie. 

 
3. Goedkeuring notulen jaarvergadering 16 september 2021  
 De notulen worden goedgekeurd. 
 
4. Jaarverslag secretaris 2021 Toelichting door secretaris Yvonne van der Aa 

Bestuurlijke zaken 
We hebben een bewogen jaar achter de rug vanwege de coronacrisis. Tijdens de algemene 
leden vergadering op 16 september waren er 110 leden aanwezig. Met betrekking tot de 
yoga kunnen wij u mededelen dat wij op dit moment 3 groepen hebben. Wegens ziekte van 
de instructrice ligt op dit moment 1 groep stil tot nader order. Deze sport wordt gehouden in 
het Klavier.  
Wij hebben in 2021,  9  bestuursvergaderingen gehouden met het Algemeen Bestuur (AB) en 
hebben daarnaast deelgenomen aan 2 kringvergaderingen en 1 bonden overleg. Bij het 7 
bonden overleg is dit jaar ook de seniorenvereniging loon op Zand weer aangesloten. Er is dit 
jaar 1 bijeenkomst geweest van KBO Brabant. 
De onderwerpen die in onze vergaderingen aan bod zijn gekomen zijn o.a.: Wijziging 
adviesraad WMO in Sociaal Domein. Dit is een zelfstandige, onafhankelijke stichting 
geworden. 

 
Ledenbestand en informatievoorziening. 

Begin 2021 hadden we 1090 leden. Eind december waren dat er 1098. 



 

 

Helaas zijn ons dit jaar 27 leden ontvallen door overlijden. Verder is het ledenaantal 
geslonken met 30 door verhuizing of opzegging. Gelukkig hebben zich ook 65 nieuwe leden 
aangemeld. 
Naast de publicaties in het huis aan huisblad hebben we 11 keer de ONS ( contactblad van 
KBO Brabant ) en 6 keer ons eigen Nieuwsblad verspreid.  

 
Belangenbehartiging. 

De belangstelling voor het onderwerp belangenbehartiging groeit nog steeds. In ons 
organisatieschema heeft “het sociaal domein “ een vaste plek gekregen. We gaan nog verder 
aan de slag om dit beleidsterrein goed in onze organisatie op te nemen en de taken goed te 
verdelen. Er heeft een reorganisatie plaats gevonden binnen de gemeente. De adviesraad 
WMO is omgedoopt tot Stichting Sociaal Domein. Voor specifieke projecten is voorlopig Cees 
Sprangers als verantwoordelijke benoemd en hij onderhoudt vanuit zijn rol binnen het 
bestuur contact met o.a. werkgroepen. Er is ondertussen al met succes contact geweest i.vm. 
de achterstanden die ontstaan waren bij de behandeling van de WMO aanvragen. Voor de 
functie als coördinator voor onze vrijwillige ouderen adviseurs is nog steeds een vacature in 
het bestuur. 
De belangstelling voor het invullen van belastingformulieren groeit nog steeds. In 2021 
hebben we opnieuw leden en ook niet leden kunnen assisteren bij hun belastingaangifte 
waarbij voor veel deelnemers een mooi bedrag is teruggevorderd. 
Thema’s als “langer thuis wonen” en dementie zijn op dit moment nog steeds actueel. 

 
Activiteiten. 

De activiteiten commissie heeft ondanks de corona nog een aantal activiteiten kunnen 
organiseren.  Er zijn een aantal uitstapjes georganiseerd zoals, Busreis naar Altena, Brommers 
en je Hobby en uiteraard de kerstviering die door 103 leden is bezocht. Vooral het uit eten 
wat regelmatig georganiseerd wordt is erg populair onder onze leden. 
Gelukkig konden vanwege het opheffen van de coronamaatregelen de sportclubs hun 
activiteiten weer opnemen. 
Zo wordt er onder andere weer gewandeld, gebadmintond en gefietst. Daarnaast zijn we in 
2021 gestart met een zwemgroep. Deze groep gaat in de wintermaanden wekelijks met een 
bus naar Tilburg om te gaan zwemmen. Er zijn nog enkele plaatsen vrij. 

 
Vanwege corona is 2021 een rustig jaar geweest. Gelukkig kunnen we in 2022 weer volop 
activiteiten voor u ontwikkelen. 

 
 
5. Financieel verslag 2021 en goedkeuring begroting 2023  

Gevraagd wordt om het jaarverslag voor de vergadering te publiceren in het Nieuwsblad. 
Volgend jaar wordt dit vooraf gepubliceerd. 
Toelichting door onze penningmeester Henk van den Kieboom. Vaststelling contributie 2023 

 Blijft 25 euro. 
 
6. Verslag kascontrole commissie. (Tonny van Wezel en Jos van Boxtel) 

De kascommissie doet verslag van de controle en dank de penningmeester voor het goed 
bijhouden van de boeken. Geen onregelmatige geconstateerd. Decharge wordt verleend. 

 
7. Verkiezing van bestuursleden. 

Aftredend zijn Henk van den Kieboom en Wies Molenschot. 
Beiden worden herkozen. 
Er is nog steeds een vacature in het bestuur voor het sociaal domein. 



 

 

 
8. Benoeming kascontrole commissie 2022. Blijft Jos van Boxtel en Gerard Heyda 

 Tonny van Wezel is aftredend. 
Nieuw reserve wordt Rien Smits. 

 
9. Rondvraag 

Corry van Grinsven: coördinator Hobbyclub kaarten maken.  
Er zijn 9 personen voor 2 middagen. Zijn er mensen die op maandagmiddag zin hebben om 
mee te doen in het hobbyclubje en kaarten willen maken. De kosten zijn € 2,50 per kaart voor 
materiaal wordt gezorgd.  4 juli kom gezellig tussen langs 13.30 tot 15.30 uur in kamer 1.17 
van Het Klavier. 

 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 14.20 uur de vergadering. 
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